
ZÁPIS 
 
Z 13. zasedání školské rady konaného dne 22. 1. 2025 
 
Přítomní členové ŠR: 
 
Mgr. Roman Bednář, Ing. Marcela Jozífek Grochová, Věra Moravcová, Ing. Irena Pechová, Mgr. 
Štěpán Prokop, RNDr. Radomíra Šafářová 
 
Ostatní přítomní: Mgr. Romana Chlubnová – ředitelka školy  
 
 
Program: 

 
1. Hlavním bodem jednání ŠR byla dopravní situace před budovou školy, zejména v ranních 

hodinách, kdy děti přicházejí do ZŠ a MŠ. Je zde velký provoz z různých stran a situace je 
velmi nepřehledná a nebezpečná. Diskutovala se možnost zavedení jednosměrného provozu a 
úplné vyloučení provozu ze dvou přístupových cest.  
1.1. Doprava by měla být regulovaná v době od 6:30 do 8:00 
1.2. Doporučujeme jednosměrný provoz – příjezd od Červeňáku, pak kolem Blažkových a 

výjezd k budově Cecha 
1.3. Úplně vyloučit provoz z cesty mezi domy p.Cempírka a Blažka a z cesty mezi domy p. 

Dvořáka a Houfa – tyto dvě cesty budou pouze pro pěší  
1.4. Možnost vyznačení barevného pruhu na silnici před školou, který by sloužil pouze pro 

pěší 
1.5. Regulace by měla platit od nového pololetí, tj. od 3.2.2025 
1.6. Úkoly: 

1.6.1. Škola – rozešle dopis všem rodičům s vyznačením regulace dopravy a s žádostí o 
její dodržování. Zároveň požádá rodiče, aby se zbytečně nezdržovali v prostorách 
cest před školou 

1.6.2. Ing. Marcela Jozífek Grochová zjistí názor dopravního inspektorátu na řešení 
situace 

1.6.3.  Mgr. Roman Bednář – zajistí výrobu tabulí s fotografiemi dětí a nápisy „Tudy 
ne“ a „Směr jízdy“ pro regulaci dopravy. Zároveň požádá o spolupráci seniory, kteří 
budou ze začátku pomáhat s regulací dopravy 

1.6.4. Školník – pomůže s regulací dopravy před školou 
1.6.5. Zároveň uvažována možnost vyznačení barevného pruhu na silnici před školou, 

který by sloužil pouze pro pěší 
2. Informace ze školy - Ing. Irena Pechová seznámila ŠR s aktuální situací ve škole. Problém je 

zejména s vytápěním Sokolovny v dopoledních hodinách. Celý tento týden zde bylo kolem 
15°C.  
2.1. Ing. Marcela Jozífek Grochová – zajistí nápravu 

3. Dodatek č.2 k ŠVP – předmět speciálně pedagogické péče – schváleno. 
 
 
Zapsal předseda ŠR RNDr. Radomíra Šafářová                       V Polničce dne 22.1.2025 


